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Na de vergadering zal een Bingo gespeeld worden. We gaan eerst een drankje halen bij de 
bar, waarna we hiervoor plaatsnemen in de zaal.  
Er is uiteraard na de Bingo gelegenheid om nog gezellig na te praten met een drankje van 
het Buurthuis. 
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Verslag Algemene Ledenvergadering Buurtvereniging 
Lopikerkapel 2022 
 
Aanwezige bestuursleden: André van Vliet (Voorzitter), Hennie Ruitenbeek 
(Plaatsvervangend Voorzitter), Anne-Marie de Kruijk (Penningmeester), Alie de Bruijn 
(Secretaris), Alie van Soolingen (Algemeen lid). 
 
Afwezige bestuursleden: met kennisgeving Diana Schilperoort (Algemeen lid). 
 
Aanwezige leden: Cas van Soolingen, André de Koster, Daniëlle van Rhenen, Patricia van 
der Poel, Peter den Hartog, Toon van Vliet, Truus Lighaam, Herma Ruitenbeek, Bea de 
Bruijn, Jordi den Hartog, Yvonne ter Haar, Hennie Beenen, Gerrit Markies, Wil Markies, 
Matty van Rhenen, Coby Verhoeven, Jan de Graaf; Willem de Bruijn sluit aan om 20:30 uur; 
Yvonne den Hartog sluit aan om 20:45 uur. 
 
Afwezige leden met kennisgeving: Cobie van Lent, Jaap van Rhenen, Willemijn van der 
Poel, Hans Verhoeven, Bertus Borst. 
 

1. Opening  
André opent de vergadering. Hij heet ons allen welkom en vraagt een minuut stilte voor 

dierbare overledenen. 

2. Mededelingen Bestuur & leden 
Namens het bestuur: WBTR (de Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen) – huishoudelijk 
reglement om dit verder af te timmeren. Is besproken met notaris Van Gehlen en dit is de 
juiste route. Daarmee voldoen we aan de WBTR. Verzoek is om deze door te nemen tijdens 
de koffiepauze, zodat we eventuele input meteen kunnen meenemen dan wel dat we hem 
vandaag kunnen vaststellen. Vervolgens zal dit reglement definitief worden vastgesteld in de 
bestuursvergadering d.d. 05-06-2023.  
Warmteboost – initiatief via Oranjefonds voor subsidie om te verduurzamen. Op 26 mei 2023 
krijgen we te horen of ons voorstel hiervoor in aanmerking komt en wij dus de subsidie 
toegekend krijgen.  
Dank aan alle vrijwilligers die aanwezig zijn en die op welke wijze dan ook de vereniging 
hebben gesteund.  
Namens de leden: geen input.  
 

3. Notulen van de ledenvergadering d.d. 12-05-2022 
Pagina 4: Patricia Verhoeven moet Patricia van der Poel zijn. 18-05-2022: dit is aangepast. 
Verder geen op of aanmerkingen en de notulen van 12-05-2022 worden goedgekeurd en 
vastgesteld. 
Ingekomen punt naar aanleiding van de zaalhuur. Er is per dit jaar door het bestuur besloten 
dat leden van de buurtvereniging geen huur betalen wanneer zij een activiteit willen 
organiseren in het buurthuis (feestje). Wij vragen wel een bijdrage in de schoonmaakkosten. 
Ook dienen de consumpties via het buurthuis afgenomen te worden. Eventuele catering mag 
uiteraard wel ingehuurd worden op eigen initiatief. Personeel (voor de bediening) mag nu 
door de huurder zelf geregeld worden, onder de voorwaarde dat er één vrijwilliger namens 
de buurtvereniging aanwezig is achter de bar welke ook vergoed moet worden hiervoor.   
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4. Ingekomen stukken 
Geen ingekomen stukken ontvangen. 
 

5. Verslagen activiteitencommissies 

Kindervakantieweek: door Jordi toegelicht. Weer voor het eerst zonder Corona-

maatregelen, dat was heel fijn. Daardoor konden ook de hulpouders weer meehelpen en op 

vrijdag de feestavond gehouden worden. Er was mooie animo in het aantal kinderen dat 

meegedaan hebben, dit was ook voor toepassing voor de tieners. De verbranding kon door 

de droogte helaas niet doorgaan. De commissie is al weer druk bezig voor dit jaar, ze hopen 

eind juni de boekjes rond te kunnen brengen.  

Gerrit Markies vraagt wat er gaat gebeuren met de stapel ‘oude hutten’ die er nog ligt. Is 

stoken überhaupt nog wel een optie? Er is al overleg met de Gemeente Lopik wat de 

mogelijkheden zijn. De commissie hoort het graag als mensen alternatieven hebben voor de 

vernietiging van al het hout.  

55+ soos: door Gerrit toegelicht. Het verslag is te lezen, Gerrit vind het altijd zeer geslaagde 

middagen met ongeveer 25 personen aanwezig per bijeenkomst. De sfeer zit er altijd goed 

in.  

Klaverjassen: door Daniëlle toegelicht. Kaarters zijn erg blij dat het kaarten weer als 

vanouds gehouden kon worden. Er zijn zelfs wat nieuwe kaarters aangesloten die nog niet 

erg geoefend zijn, daar is echt ruimte voor. Dus ook als je niet kan klaverjassen maar het wilt 

leren: wees welkom!  

Dance for Fun: door Alie van Soolingen toegelicht. De gezelligheid is belangrijker dan het 

dansen bij deze club. Uiteraard wordt er ook wel echt dansen aangeleerd. Iedereen in de 

groep kijkt er elke woensdagavond weer naar uit.  

6. Jaarrekening 

De jaarrekening is door de boekhouder opgesteld met behulp van de penningmeester.   

 

Inkomsten 

De inkomsten van de vrijdagavond bar bij het kaarten staat een ander bedrag in de 

jaarrekening van 2021 (€ 1.059,00) dan in de notulen genoteerd staat (€ 1.800,00). Dit is na 

de vergadering besproken door Willemijn van der Poel en Anne-Marie de Kruijk – in de 

notulen is het totaalbedrag genoteerd, dus inclusief de bijdragen van de kaarters.   

 

Uitgaven 

Kindervakantieweek: er is in januari 2023 nog een factuur binnengekomen voor de barbecue  

op het veld (vrijdagavond). Dit bedrag zal in de kosten van 2023 worden meegenomen. 

Daniëlle van Rhenen vraagt waarom de rekening zo laat is binnengekomen, dit herinnert ze 

zich nog van vroeger dat het toen ook zo was. Jannie heeft al toegezegd dat zij daar 

achteraan zal gaan zodat dit voortaan in het juiste boekjaar verwerkt kan worden.  
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Totaal 

Het resultaat is iets positiever t.o.v. het jaar 2021. Dit betekend niet dat we zo door kunnen 

gaan, want er is zeker nog werk aan de winkel. Sparen voor grotere investeringen (zoals een 

nieuwe vloer in de grote zaal) is namelijk op deze manier niet mogelijk.  

 

Rondvraag vanuit leden 

Gerrit Markies: verwarming op de woensdagmiddag voor de 55+ soos. Hij vraagt of ze deze 

zelf aan moeten zetten of dat dit ingesteld is als programma. André zal het even checken, als 

het goed is staat het ingesteld dat het om 12.30 uur opgewarmd moet zijn.  

Gerrit Markies: er wordt ook regelmatig ‘gesteld’ door middel van de verwarmingsknoppen op 

de radiatoren. Dit moeten we juist niet doen, want dan ontregel je juist de verwarming. André 

zal ervoor zorgen dat er een duidelijke handleiding/ uitleg komt hierover, ook voor de andere 

activiteiten.  

Daniëlle van Rhenen: waarom staat er bij de investeringen voor de AV-projector nu een 

ander bedrag? Vorig jaar is besloten dat we de afschrijving van 10 jaar naar 5 jaar zetten. 

Kan dit er bij vermeld worden, dat maakt het wel duidelijker.  

 

Daniëlle van Rhenen: de Heineken bonus is hoger dan normaal, terwijl we minder verkopen 

en de inkoop duurder is. Hoe kan dat? Er is door Heineken een soort Corona compensatie 

uitgekeerd, die staat op deze post geboekt.   

7. Verslag & benoeming kascontrolecommissie 

Dit jaar hebben Patricia van der Poel en Matty van Rhenen de kascontrole uitgevoerd. Het 

financiële jaarverslag is goedgekeurd.   

Matty van Rhenen is automatisch volgend jaar kascontrolecommissie lid (heeft dit 1 jaar 

gedaan). Daniëlle van Rhenen wil dit oppakken voor het komende jaar. De 

kascontrolecommissie van 2023 is dus benoemd vanuit de aanwezige leden.  

8. Bestuursverkiezing 

Anne-Marie de Kruijk (penningmeester) is dit jaar aftredend. Anne-Marie heeft aangegeven 

zich herkiesbaar te willen stellen als algemeen lid en hoopt dat er iemand anders opstaat om 

de rol van penningmeester aan over te dragen. Voor meer toelichting wat de functie van 

penningmeester inhoudt, bent u welkom om dit bij Anne-Marie na te vragen. Handopsteking: 

unaniem herkozen door de aanwezige leden. 

 

Diana Schilperoort (algemeen bestuurslid) is dit jaar aftredend. Diana heeft aangegeven zich 

herkiesbaar te willen stellen als algemeen lid. Handopsteking: herkozen door meerderheid 

van de aanwezige leden. 

 

André uit nogmaals het verzoek of er leden zijn die toe willen treden tot het bestuur, dan wel 

een rol willen spelen voor het oppakken van verschillende activiteiten. Het is momenteel al 

vrij lastig om alle ballen in de lucht te houden, dus voor nieuwe dingen oppakken is geen 

ruimte.   

mailto:info@buurtvereniginglopikerkapel.nl


Buurtvereniging Lopikerkapel 
Lopikerweg Oost 181 

3412 KE  Lopikerkapel 
info@buurtvereniginglopikerkapel.nl 

 
 
 

5 
 

9. Contributie per 01-01-2024 
Voorstel 1-persoon van € 12,50 naar € 15,00 per jaar; gezin van € 25 naar € 30 per jaar. Er 

zijn geen aanwezige leden die tegen zijn, daarom is dit vastgesteld en wordt de wijziging per 

01-01-2024 doorgevoerd.  

10. Sponsoring 
We proberen sponsors te vinden, wat soms lukt maar niet altijd. Sponsoring kan op 
verschillende manieren, niet alleen in € maar bijvoorbeeld ook in vrije tijd. Ben je een goede 
schilder: kom ons helpen en neem de verf mee; vind je het geen probleem om ramen te 
lappen: kom een keer de buitenboel doen. De stookkosten stijgen natuurlijk ook elk jaar, dat 
is bij iedereen bekend. 
  
Naast zelf sponsoren, vragen we ons af of mensen ons kunnen bijstaan in het zoeken van 
sponsoren. Bijvoorbeeld door bedrijven te benaderen etc.  
 
Ook willen we donateurs gaan benaderen/ activeren. Dit kan je vergelijken met een club van 
100. Op die manier genereren we jaarlijks vast inkomen.  
 
Matty van Rhenen: is het een idee om dit ook kenbaar te maken bij de contributiebrief dat wij 
ook open staan voor giften? Dit gaan we opnemen in de communicatie.  
 
André de Koster: tijdens bijvoorbeeld de Prutrace een donateursstand neerzetten zodat hier 
meer aandacht voor kan komen? André en Alie de B. gaan hier een keer voor brainstormen 
wat voor plan we hiervoor kunnen opstellen.  
Namens het bestuur zijn Hennie Ruitenbeek en Alie de B. hier mee bezig. 
  

11. Toegevoegd agendapunt: huishoudelijk reglement 
Zoals aangegeven in het punt Mededelingen vanuit het Bestuur: het huishoudelijk reglement 
is een versimpeling van de statuten, zodat het beter begrijpelijk zou moeten worden voor 
iedereen. Op 5 juni 2023 wil het bestuur dit reglement vaststellen, dus eventuele input graag 
voor die tijd aanleveren.  
 
Hennie Beenen vraagt of naast Lopikerkapel, ook de Uitweg en omstreken benoemd kan 
worden. Alie de B. gaat dit uitzoeken.  
Bea de Bruijn: Algemene Ledenvergadering, punt 6 – moet de hoeveelheid stemmen beter 
gespecificeerd worden? Dit is in de statuten bewust aangepast in het verleden, omdat de 
opkomst van het aantal leden bij de vergadering zelden zo hoog was als in de statuten 
vereist. Alie de B. gaat bekijken of dit nog toegespitst kan worden, met bijvoorbeeld een 
toevoeging van ‘aanwezige leden’.  
 

12. Rondvraag 
Gerrit Markies: de poort is bijna niet open te krijgen sinds die wielen eraan zitten. Dit wordt 
opgelost.  
 
Hennie Beenen: vraagt hoe het met de buren op Oost 182 is. Er is wat contact via de e-mail, 
maar er is nog maar heel weinig informatie die gedeeld wordt. Er is een whatsapp groep met 
Reyer, Gideon en Jeroen opgestart om elkaar op de hoogte te kunnen houden. André zou 
Truus en Hennie hier ook graag bij betrekken aangezien zij aan de andere kant aan het pand 
grenzen.  
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Hennie Beenen: Gemeente Lopik is bezig met Sportakkoord (meer sporten in alle 

gemeentes). Het pand is hier absoluut voor beschikbaar, alleen initiatieven ontbreken.  

Hennie Beenen: pakket maken voor nieuwe bewoners, waarin dan bijvoorbeeld meer 
informatie zit over wat er te doen is in Lopikerkapel, dat de vereniging bestaat, etc. Anne-
Marie is ook bezig met het ontwikkelen van een flyer om de berichten eenduidig te maken; 
we gaan dit punt zeker op de agenda van de bestuursvergadering opvoeren. 
 
Hennie Beenen: verbetering Lopikerweg en de informatieavonden voor dit plan. Is nog niets 
over bekend.  
 
Cas van Soolingen: heeft begrepen dat wij voor de Warmteboost ook zonnepanelen 
ingediend hebben. Als dit niet doorgaat, gaan we dan wel door met de zonnepanelen? 
 
André van Vliet: die heeft de burgemeester benaderd in verband met een training o.i.d. voor 
het gebruik van de AED.  
 

13. Sluiting 
André bedankt de leden voor hun belangstelling. We gaan nu een drankje halen bij de bar, 

waarna we de Bingo zullen starten. De Bingokaarten kunnen gekocht worden bij Alie de 

Bruijn a € 5 per boekje. De Bingo zullen we houden in de grote zaal. Er worden 3 rondes 

gespeeld: 2 gewone rondes en 1 finaleronde.  
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